
Bestyrelsesmøde d.28-02-24 Lejerbo afd.725-0 
 
 

Til stede: Jørgen, Lars Lykke, Anton, Lars Bo, Anna Lise, Henrik og Tina.  
 

1. Formanden bød velkommen.  
 

2. Referat fra sidste møde blev godkendt. 
 

3. Information fra varmemesteren: Der er sket følgende udbedringer: Utæt 
tagrende i nr. 19 er repareret, taget på skuret ved nr. 17 er tætnet og en 
trykstyring i nr. 23 er udskiftet. Lars vil kontakte kommunen for, at høre 
hvilken aftale der er vedr. de inderste træer på Thrigesvej og om vi evt. selv 
må beskære dem. Og Lars undersøger om vi kan få lavet et stativ, vi kan bruge 
til bankning af f.eks. bil-måtter. 

 
4. Konstituering af bestyrelsen: Jørgen fortsætter som formand. Vi talte om, at vi 

også skal have en næstformand. Dette tager vi op til næste møde igen.  
 

5. Opdatering af husorden: Den nye opdaterede husorden bliver afleveret i 
postkassen, når den er klar. 
 

6.  Evaluering af afdelingsmødet: Enighed om et godt møde og rart at have Rene 
(fra Lejerbo /Holstebro)som ordstyrer. 
 

7.  Bordet rundt: Alge-sprøjte kommer i ”Generatoren” d. 15/3 til fri afbenyttelse 
og under eget ansvar. 
 

 Sæt navn på jeres cykel inden d. 15/4 ellers bliver den fjernet under 
oprydning i vores cykelskure.. 
 
Vi håber på, at hundeejerne fra nærområdet bliver bedre til at bruge            
hundeposer. Vi ved ikke helt hvordan det kan løses. Har I nogle forslag, 
modtages de gerne. Lars vil opfordre de private udlejere på Thrigesvej til ,at de 
opsætter en skraldespand udfor deres boligblokke. 
 

Næste bestyrelsesmøde er onsdag d. 29-05-24 kl. 16.30  
Referent Tina  

 


